



WPN 唯品系列



WPN-DEB-2420 2400W*2000D*760H
WPN-DEB-2218 2200W*1800D*760H
WPN-DEB-2018 2000W*1800D*760H



WPN-CAB-3020 3000W*450D*2000H



WPN-CAB-2419 2400W*450D*1900H



WPN-MTD-3614 3600W*1400D*760H



WPN-MTC-2411 2400W*1100D*760H



WPN-CTC-1206 1200W*600D*400H



WPN-CTC-0606 600W*600D*400H



SF3-0001 2000W*820D*790H



SF1-0001 940W*1040D*630H

COLOR 颜色



直纹胡桃



浅咖色



唯品

系列

WPN SERISE

唯先峰，品风潮，以最高昂的姿态站立在潮流的前线，引领风浪，潮起在其峰，潮落亦领先。唯品系列，浪涌的最先峰

Standing in front of the tide with highest attitude, leading the wind and waves, the tide rises in its peak, the tide also leads.



别具匠心的细节设计，按弹式走线模块，可满足强弱电的办公需求，让线在无处，而又无处不在。

The ingenious detail design, according to the elastic wiring module, can meet the office needs of strong and weak electricity, so that the line is everywhere.



隐藏式收纳功能，有效规划布局，合理使用空间，整洁简约办公，用有限的空间，做无限的设计。

Hidden storage function, effective planning layout, reasonable use of space, clean and simple office, with limited space, do infinite design.



合理实用的收纳功能和密码锁，一组数字即可解锁高效便利的办公方式，无处不在的细节设计和高效性得以极大体现。

Reasonable and practical storage function and password lock, a group of digital unlock efficient and convenient office way, ubiquitous detail design and efficiency can be greatly reflected.



简约时尚、利落大方的线条设计，科技感十足的边缘曲面双层桌面设计，让品味气度不同凡响。

Simple fashion, neat and generous line design, full sense of science and technology edge curved double layer desktop design, so that taste extraordinary



精心雕琢的设计细节，无时无处的在为你的工作挑战，提供更便捷舒适的支持，更营造现代舒适的办公空间
Carefully carved design,everywhere for your work challenges,to provide more convenient and comofortable support,more to create a modern and comfortable office space.





W P N

